
Blaturile � fotbal, urmare a lipsei banilor
Antrenorul lui Gaz Metan Medias spune ca aranjamentele din fotbalul romanesc nu vor disparea in
curand . Motul propune ca Liga sa ceara bani echipelor inaintea sezonului, iar plata contractelor sa fie
facuta din aceste garantii, la fel ca in SUA . Sabau crede ca Piturca este solutia potrivita pentru echipa
nationala
  
  Antrenorul lui Gaz Metan Medias, Ioan Ovidiu Sabau, spune ca, din pacate, aranjamentele din fotbalul
romanesc sunt cel mai puternic adversar pentru echipele care vor sa faca perfomanta. Motul spune ca
principala cauza pentru aparitia acestor practici este faptul ca jucatorii nu isi primesc drepturile financiare
si totul porneste de la bugetele instabile a majoritatii echipelor de fotbal, mai ales in esaloanele
inferioare.  "Nu trebuie sa spun eu care este caracatita care face ca fotbalul romanesc sa sufere atat de
mult. Din pacate, aranjamentele raman lucrul de care nu putem scapa. Daca in prima divizie lucrurile s-au
mai schimbat cat de cat, in divizia B si mai ales in divizia C, aranjamentele sunt practici frecvent
utilizate. Nu poti sa faci performanta cu un fotbal corect si jucat pe teren, atata timp cat se mai practica
asa ceva" , a declarat ieri Sabau.
  
  Propune ca Liga sa administreze finantele echipelor
  Sabau spune ca va propune la Liga si la Federatie ca fiecare echipa sa depuna garantii financiare, inainte
de inceperea campionatului. Motul va mai cere ca cele doua foruri care patroneaza fotbalul romanesc sa
ceara banii pe contractele jucatorilor inaintea inceperii campionatului, iar plata fotbalistilor sa fie facuta
dintr-un cont al Ligii.  "Eu zic ca, daca vrem sa scapam de problemele cu echipele care nu platesc
contractele jucatorilor, ar trebui ca fiecare club sa depuna la inceputul sezonului un procent indeajuns din
bugetul clubului, din care Liga sa plateasca ea contractele jucatorilor. Asa am scapa si de aranjamente. Nu
este un secret ca toate aranjamentele pornesc de la faptul ca jucatorii nu isi primesc banii la timp din
cauza ca situatia finaciara este asa cum este. Daca Liga sau Federatia ar administra banii de pe contracte,
eu zic ca ar fi cel mai bine" , mai spune Sabau.
  
  Jiul a mintit
  Nelutu Sabau a declarat, ieri, ca nu a primit nici o oferta de la cei de la Jiul Petrosani, ba mai mult,
spune ca el nu a mai discutat personal cu Gigi Boruga de la meciul dintre Gaz Metan si Jiul, partida
disputata in prima etapa a campionatului.  "Astea sunt speculatii sau lucruri aruncate special ca sa incerce
o destabilizare a noastra la Medias. Nimeni de la Jiul nu m-a contactat sa-mi faca vreo propunere, cu atat
mai putin Gigi Boruga, cu care nu am mai vorbit personal de la meciul cu Jiul. Am auzit si eu un astfel de
zvon. Acum pot sa-mi faca oferte si Dinamo si Rapid, ca nu plec de la Medias. Am de terminat o munca
la aceasta echipa si sunt un om de cuvant" , a declarat ieri Sabau.
  
  Vede o lupta in trei
  Sabau este convins ca echipa sa poate sa aspire la promovare si este convins ca se va da o lupta in trei
sau chiar in patru pentru primul loc.  "Pai e clar ca Jiul, noi si FC Oradea avem cele mai mari sanse sa
promovam. Eu zic ca nici Olimpia Satu Mare nu poate fi considerata iesita din cursa. Daca o sa am
aceeasi continuitate in joc la echipa, iar jucatorii mei vor evolua cu aceeasi ambitie si motivatie ca si in
turul campionatului, Gaz Metan Medias poate sa promoveze la finalul sezonului in primul esalon. Cu
multa munca si seriozitate, eu zic ca Mediasul poate fi la anul in divizia A" , a marturisit Sabau.
  
  Piturca e O.K. pentru Nationala
  Fostul component al generatiei de aur, Ioan Ovidiu Sabau, spune ca Victor Piturca este o solutie
potrivita pentru preluarea fraielor primei reprezentative si asteapta de la acesta o atentie sporita catre
centrele de copii si juniori, precum si asupra competitiei interne.  "Piturca este omul care ramane
totdeauna pe pozitie. Daca va insista asupra unei corectitudini in jocurile din competitia interna si va 
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  insista asupra revigorarii centrelor de copii si juniori va avea numai de castigat. Oricum, este un
profesionist cunoscut si un tehnician valoros, care poate sa readuca Nationala acolo unde trebuie sa fie" ,
spune Sabau. Motul crede ca, daca Piturca e la timona, tricolorii au sanse sa se califice.  "Nu se poate
spune ca este ratata calificarea. Atata timp cat sanse sunt, eu zic ca putem sa mai speram. Piturca are
armele sale pentru a reusi o astfel de performanta si cred in acest lucru" , a declarat Sabau.
  
  Fara transferuri spectaculoase
  Gaz Metan Medias nu va efectua miscari spectaculoase in ceea ce priveste transferurile la echipa in
intersezon. Antrenorul Sabau spune ca isi doreste doar un dublaj pe posturi si nu va ceda nici un fotbalist
din actualul lot.  "Bugetul de transferuri imi va permite sa achizitionez acei jucatori de care am nevoie.
Nu va pot spune de ce bani ma pot folosi in iarna asta ca sa intaresc lotul, dar pot sa va spun ca nu
trebuie, deocamdata, sa ne aruncam la transferuri spectaculoase. Deocamdata vreau sa am o concurenta
pe fiecare post, ca sa nu ma trezesc ca nu am pe cine sa bag in teren" , spune tehnicianul clubului
mediesean.
  
  Titularii, deja in vacanta
  La amicalul de astazi cu Ariesul Turda, Sabau va folosi doar jucatorii originari din Medias, precum si
juniori din pepiniera proprie.  "Titularii au alergat destul in campionat si am decis sa-i mai odihnim la
amicaluri. Acum joaca cei care au fost accidentati, juniori de perspectiva si jucatori aflati in probe.
Asupra ultimei categorii o sa iau probabil o decizie dupa ultimul amical de sambata, de la Tg. Mures, si o
sa vad pe care ii chem la pregatiri in 12 ianuarie" , a mai spus Sabau.
  
  Dragos POPESCU
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